

TENDER ADDENDUM
33 Scott – Connection to Municipal Sewer and Potable Water Systems
NCC tender file # AL1659
July 26, 2016
ADDENDUM NO: 2
ADDENDA À LA SOUMISSION
33 Scott – Branchement aux réseaux municipaux d'égout et d'eau potable
Dossier de soumission de la CCN no. AL1659
Le 26 juillet 2016
ADDENDA NO: 2

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender/Proposal and Contract Documents:

1. No bidders attended the second site visit on July 21, 2016.
2. Refer to attached addendum and revised drawing.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

1. Aucun soumissionnaire n'est présent pour la 2^e visite de site le 21 juillet 2016.
2. Référé ci-joint à un addenda et dessin révisé.

Allan Lapensée
 Senior Contract Officer / Agent principal des contrats
 Procurement Services / Services d'approvisionnement
allan.lapensee@ncc-ccn.ca

**33 SCOTT – CONNECTION TO MUNICIPAL
SEWER AND POTABLE WATER**

PAGE 1 of 1

PROJECT NO. DC3020-14

DATE: July 26, 2016

The following changes in the tender documents are effective immediately. This addendum will form part of the contract documents.

GENERAL

1. DEMOLISH EXISTING EXHAUST SYSTEM FOR WASHROOMS AND SHOWERS AND INSTALL NEW EXHAUST SYSTEM, AS SHOWN ON ATTACHED DRAWING SK-1 DATED JULY 25, 2016.

**33 SCOTT – BRANCHEMENT AUX RÉSEAUX
MUNICIPAUX D'ÉGOUT ET D'EAU POTABLE**

PAGE 1 de 1

PROJET N^o 3020-14

DATE : le 26 juillet, 2016

Les modifications suivantes aux documents de soumission entrent en vigueur immédiatement. Cet addenda fait partie des documents de soumission.

GÉNÉRALE

1. DÉMOLIR LE SYSTÈME D'ÉVACUATION EXISTANT DE SALLES DE TOILETTES ET DE SALLES DE DOUCHE, ET INSTALLER UN NOUVEAU SYSTÈME D'ÉVACUATION, TEL QUE MONTRER SUR LE DESSIN SK-1 CI-JOINT, DATÉ DU 25 JUILLET 2016.

